



Social media toolkit: Apple Health Expansion

(Chinese)

Social media messages

English

If you previously applied for Washington Apple Health and were denied due to your immigration status, you may be eligible for Apple Health Expansion starting July 1, 2024. Apple Health Expansion provides coverage for adults age 19 and older with certain immigration statuses, including people who are undocumented.

Applications open at 8 a.m. on June 20. Mark your calendars! This new program has limited enrollment and is expected to fill quickly. See if you are eligible and learn how to apply online at

hca.wa.gov/apple-health-expansion #ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

(Chinese)

如果您之前申请过Washington Apple Health，但由于您的移民身份而被拒绝，您可能有资格参加自2024年7月1日开始的Apple Health Expansion。Apple Health Expansion为年满19岁且具有某些移民身份的成年人提供保险，包括无证人士。

申请将于6月20日上午8点开放。在日历上做上记号！这项新计划的名额有限，预计很快就会满

员！请访问以下网站确定您是否符合资格并了解如何在线申请：hca.wa.gov/apple-health-expansion #ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

English

Don't wait, save the date! Applications for Apple Health Expansion open at 8 a.m. on June 20. This new program has limited enrollment and is expected to fill quickly. You can apply online, over the phone, or you can schedule an in-person or virtual appointment with a navigator or certified broker to walk you through the application process on June 20. Support is available in over 200 languages.

#ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

Learn how you can prepare at hca.wa.gov/apple-health-expansion

(Chinese)

不要犹豫了，记住这个时间！Apple Health Expansion申请将于6月20日上午8点开放。这项新计划的名额有限，预计很快就会满员！您可以通过在线、电话申请，也可以与引导员或经认证的经纪人安排面对面或虚拟预约，帮助您了解6月20日的申请流程。我们提供逾200种不同语言的支持。

#ImmigrantHealthMatters #GetCoveredWA #AppleHealth

请访问以下网站了解如何做好准备：hca.wa.gov/apple-health-expansion

Updated 5/16/2024

Social media post graphics

Use these social media graphics to post to Facebook, Instagram, LinkedIn, and X (Twitter) feeds.

English



(Chinese)



Accessing images

Download a [zip file](#) of these images for use.